

Nova Scope Rings - Silver - Anodized Aluminum - High - 1"/26mm

Nova Scope Rings, Alloy, Silver, 26mm, High

These rings offer maximum accuracy and stability. They are CNC machined to exact tolerances so no lapping is required. The top half of the ring is secured by four 8-40 Torx screws. A 1/4-20 cross bolt allows for quick removal and consistent return to zero. The Nova Rings are ideal for mounting any scope on a high recoil rifle.

- **Material:** anodized aluminum
- **Color:** Silver
- **Scope tube diameter:**26mm
- **Ring height:**High
- **Locking:**Four 8-40 Torx screws (top half), 1/4-20 cross bolt for quick disassembly and consistent return to zero
- **Range of application:**Suitable for high recoil rifles

Attributes

- Name: Nova Scope Rings - Silver - Anodized Aluminum - High - 1"/26mm
- Manufacturer: VOLQUARTSEN
- Product no.: BRD231548
- Mfr. No.: VCHD-A-S-1IN-H
- Color: Silver
- Height: High
- Material: Anodized Aluminum
- Scope Tube Diameter: 1"/26mm
- Delivery weight: 1kg

Table of Contents

- [Startpage](#)
- [Deutsch: Sicherheitshinweise für das Nova ZielfernrohrRinge](#)
- [English: Nova Scope Rings Safety Instruction Guide](#)

Sicherheitshinweise für das Nova ZielfernrohrRinge

Einleitung

Herzlichen Glückwunsch zu Ihrem Kauf der Nova ZielfernrohrRinge! Diese Ringe sind speziell für die Montage von Zielfernrohren auf stark rückstoßenden Gewehren entwickelt worden. Um die Sicherheit und optimale Nutzung Ihres Produkts zu gewährleisten, lesen Sie bitte diese Sicherheitshinweise sorgfältig durch.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien

- Stellen Sie sicher, dass das Produkt für den vorgesehenen Zweck verwendet wird.
- Überprüfen Sie regelmäßig die Ringe auf Beschädigungen oder Abnutzung.
- Verwenden Sie das Produkt nur mit kompatiblen Zielfernrohren und Gewehren.
- Halten Sie alle Sicherheits und Gebrauchsanweisungen des Gewehrs ein.
- Lagern Sie das Produkt an einem trockenen und sicheren Ort, fern von Kindern.

Besondere Sicherheitsvorkehrungen für die Nutzung

- Achten Sie darauf, dass die Ringe fest und sicher montiert sind, bevor Sie das Gewehr verwenden.
- Verwenden Sie nur die empfohlenen Schrauben (vier 840 TorxSchrauben) zur Befestigung der oberen Hälfte des Rings.
- Überprüfen Sie regelmäßig die Spannung der Schrauben, um ein Lösen während des Gebrauchs zu verhindern.
- Verwenden Sie beim Abmontieren des Zielfernrohrs den 1/420 Querbolzen, um eine sichere Demontage zu gewährleisten.
- Halten Sie das Produkt von extremen Temperaturen und Feuchtigkeit fern, um Materialschäden zu vermeiden.

Anweisungen zur Installation und Nutzung

- **Montage der Ringe:**
 1. Stellen Sie sicher, dass das Gewehr entladen ist, bevor Sie mit der Montage beginnen.
 2. Setzen Sie die Ringe auf die vorgesehenen Montageschienen des Gewehrs.
 3. Verwenden Sie die vier 840 TorxSchrauben, um die obere Hälfte des Rings sicher zu befestigen.
 4. Überprüfen Sie, ob die Ringe fest sitzen, bevor Sie das Zielfernrohr anbringen.
- **Befestigung des Zielfernrohrs:**
 1. Platzieren Sie das Zielfernrohr in den montierten Ringen.
 2. Stellen Sie sicher, dass das Zielfernrohr korrekt ausgerichtet ist.
 3. Ziehen Sie die Schrauben vorsichtig an, um das Zielfernrohr zu sichern.
 4. Überprüfen Sie die Ausrichtung des Zielfernrohrs nach dem Anziehen der Schrauben.
- **Demontage des Zielfernrohrs:**
 1. Lösen Sie die Schrauben der oberen Hälfte des Rings mit einem TorxSchraubendreher.
 2. Verwenden Sie den 1/420 Querbolzen, um das Zielfernrohr schnell abzunehmen.
 3. Lagern Sie das Zielfernrohr sicher, wenn es nicht verwendet wird.

Entsorgungsanweisungen

- Entsorgen Sie das Produkt gemäß den örtlichen Vorschriften für Aluminium und Metallabfälle.
- Stellen Sie sicher, dass alle Teile des Produkts umweltgerecht entsorgt werden.
- Recyceln Sie das Produkt, wenn möglich, um die Umwelt zu schonen.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung

Für weitere Informationen oder bei Fragen zur Sicherheit Ihres Produkts, wenden Sie sich bitte an den Hersteller oder den Händler, bei dem Sie das Produkt erworben haben. Es ist wichtig, dass Sie bei Problemen oder Unsicherheiten nicht zögern, Unterstützung anzufordern.

Bitte beachten Sie, dass diese Sicherheitshinweise dazu dienen, Ihnen zu helfen, Ihr Produkt sicher und effektiv zu nutzen. Halten Sie sich an diese Richtlinien, um ein sicheres Nutzungserlebnis zu gewährleisten.

Nova Scope Rings Safety Instruction Guide

Introduction

Thank you for choosing the Nova Scope Rings. These highquality scope rings are designed for optimal performance and stability when mounting scopes on high recoil rifles. This safety instruction guide provides essential information to ensure safe usage, installation, and disposal of the product in compliance with the EU General Product Safety Regulation (GPSR).

General Safety Guidelines

- Ensure that the product is used only for its intended purpose.
- Regularly inspect the scope rings for any signs of wear or damage before each use.
- Keep the product out of reach of children and vulnerable individuals.
- If you notice any defects or issues, discontinue use immediately and contact the manufacturer.
- Always follow local laws and regulations regarding the use of firearms and accessories.

Specific Safety Precautions for Use

- Use only compatible scopes with a tube diameter of 26mm.
- Ensure that the scope rings are securely tightened before use. Use a torque wrench to avoid overtightening.
- When mounting the scope, ensure that the rings are properly aligned to prevent misalignment of the scope.
- Avoid using the scope rings in extreme weather conditions, such as heavy rain or snow, as this may affect their performance.
- Do not attempt to modify the scope rings in any way, as this may compromise safety and functionality.

Instructions for Installation and Usage

1. Preparation:

- Gather all necessary tools: a torque wrench, 840 Torx screwdriver, and a 1/420 bolt.
- Ensure that the rifle is unloaded and pointed in a safe direction.

2. Installation:

- Place the scope rings onto the rifle's mounting base.
- Position the scope into the rings, ensuring the scope is level and aligned with the rifle.
- Secure the top half of the rings using the four 840 Torx screws. Tighten each screw gradually to ensure even pressure.
- Insert and tighten the 1/420 cross bolt for additional stability.

3. Usage:

- After installation, check the alignment of the scope and make adjustments as necessary.
- Test the setup at a safe shooting range to ensure proper functionality and accuracy.
- If the scope needs to be removed, use the 1/420 cross bolt for quick disassembly and return to zero.

Disposal Instructions

- Dispose of the Nova Scope Rings in accordance with local regulations regarding aluminum recycling.
- Do not dispose of the product in household waste.
- If the product is damaged beyond repair, ensure it is disposed of in a manner that prevents any potential harm to the environment.

Contact Information for Further Support

For safety inquiries or support regarding the Nova Scope Rings, please refer to the manufacturer's contact information provided with the product packaging.

Thank you for prioritizing safety while using the Nova Scope Rings. Enjoy your shooting experience!

